

P. O. Box 605035, Bayside, New York 11360-5035, USA Tel & Fax 718-526-0078 Website: www.TaiwanMissionFoundation.org

September 25, 2010

Board of Directors 董事會

President Eileen Chang 會長 楊宜宜 Treasurer & Vice President Ching-Yen Cheng 財務副會長鄭清妍 Funding Ching-Ai Liao 基金審核 廖清愛 Spokesman Teng-Lung Hsu 發言人 許登龍 Charity Morgan Chang 慈善 張富雄 Secretary David Peng 書記 彭榮仁

榮譽董事 Honorary Board Amy H. Kuo 郭惠美 Patrick Chen 陳彰 Hong-tien Lai 賴弘典 Melody Lin 林碧靜 Sue Shui Yeh Wei

林瑞葉 S. Yen Prashad 張淑燕and more續增中 主內敬愛的牧長及台灣宣教基金會之友平安:

不論美國紐約或故鄉台灣都在近日遭遇狂風暴雨的大難,年初的海地大地震也還記 憶猶新。誠願您們蒙上帝的保守平安無恙。

台灣宣教基金會不斷在思考如何建立不同管道讓基督徒把上帝的愛和實質的幫助帶 到有需要或遭遇災難的人群當中。無疑,今年的需要和愛的管道莫過於「救難」 了。

感恩季節將臨,我們再次紀念上帝的鴻恩,因為在風雨艱難中祂的慈愛與信實持續 保守本會進入第四年。也感謝您沒有間斷的支持。願我們一起發自心底同唱感恩之 歌。鑒於台灣全球災難頻仍,今年十一月六日本會感恩大會主題遂訂為「每早晨都 是新的」。它取自聖經耶利米先知透視並預告禍患後必有新的拯救。我們邀請去年 台灣莫拉克颱風災民代表溫忠義傳道來報告近況,郭恩信牧師來訓練如何幫助災民 身心靈重建,世界展望會的聯合國代表Dr. Paul Mikov來訓練「救難」方法。含兩堂 訓練、教科書、午餐及摸彩的\$10入場卷也有一位愛心姐妹為大家捐獻了。您只要 取得入場卷即能參加當天豐富無比的節目與裝備。上帝奇異恩典的確無可限量!

500張票一印出即廣受歡迎!應是聖靈動工、上帝嘉許吧!請預留時間早日索票: 楊碧穗718-216-6314;杜立欣716-863-3005;何佩青917-378-5453;張綺益917-561-6685; 紐約台灣會館也發100張,歡迎索取718-445-7007。最後請切切代禱,使精心策劃的 感恩大會蒙主恩待多人受益。願上帝賜福您! 主內 楊宜宜會長暨全體董事敬邀

(大會地點: 白石鎮以馬內利路德會學校體育館12-10 150 Street, Whitestone, NY 11357)





P. O. Box 605035, Bayside, New York 11360-5035, USA Tel & Fax 718-526-0078 Website: www.TaiwanMissionFoundation.org

September 25, 2010

Board of Directors 董事會

President Eileen Chang 會長 楊宜宜 Treasurer & Vice President Ching-Yen Cheng 財務副會長鄭清妍 Funding Ching-Ai Liao 基金審核 廖清愛 Spokesman Teng-Lung Hsu 發言人 許登龍 Charity Morgan Chang 慈善 張富雄 Secretary David Peng 書記 彭榮仁

榮譽董事 Honorary Board Amy H. Kuo 郭惠美 Patrick Chen 陳彰 Hong-tien Lai 賴弘典 Melody Lin 林碧靜 Sue Shui Yeh Wei 林瑞葉 S. Yen Prashad 張淑燕and more續增中 Dear beloved leaders in Christ and friends of TMF:

Recently, New York and Taiwan had both being attacked by the violence of natural disasters, and the memory of the earthquake in Haiti early this year is still fresh. May God protect you and grant you peace and safety.

TMF is constantly burdened with one question: How do we create different channels to enable Christians to deliver God's love and practical support to the victims and those in need? "Rescue," without a doubt, is the first answer that comes to mind.

As Thanksgiving approaches, we are reminded again the immeasurable grace of God, for He has led us into our fourth year through His loving kindness and steadfastness in the midst of trials and hardships. Thank you for your continuous support. May we sing in unity and earnestness in our heart the songs of thanksgiving. In consideration of the frequent disasters in Taiwan and other parts of the world, we have decided that "New Every Morning" to be the theme of our Annual Convention on November 6, 2010. These words were spoken by Prophet Jeremiah in the Bible when he foresaw new salvation following affliction. We have invited Minister Chung Yi Wen, a delegate for the victims of Typhoon Morakot last year, to share with us their current condition. Pastor En-Hsin Kuo will offer a training course on how to help victims rebuild themselves physically, mentally, and spiritually. Dr. Paul Mikov, a UN Representative for World Vision, will give a lesson on rescue methods. The training courses, text books, lunch, and the tendollar raffle and entrance tickets are all paid for through kind donation of a sister. To participate in our wonderful program and courses on that day, all you have to do is obtain a ticket. God's amazing grace is infinite!

The printed 500 entrance tickets are met with instant favor. It must be the work of the Holy Spirit and a sign of God's approval! Please set aside this time for this event and obtain a ticket in advance. For tickets please contact: Nancy Yang 718-216-6314; Li-Hsin Tu716-863-3005; Pei-Chin Faison 917-378-5453; Tiffany Chang 917-561-6685. We have placed 100 tickets in Taiwan Center, you are welcome to call for the tickets: 718-445-7007. Please pray for us, so all the efforts that have been put into this event will please God and benefit many who participate.

May God bless you!

Sincere invitation from President Eileen Chang and all the board members of TMF

(Venue: 12-10 150 Street, Whitestone, NY 11357, in the Gym of Immanuel Lutheran School)